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Referat fra møte i Strømsgodset menighetsråd (2019–2023) 
Tid og sted: kl. 18.00 tirsdag 14.12.2021, Storstua, Annekset. 
 
Faste representanter: 

X Torbjørn Nordhaug   leder X Elly Bech Andersen  nestleder X Kåre Hoel 

X Sigrid Briseid sekretær X Steinar Mørk X Lena Hillestad 

X Cato Thunes   sokneprest     

 
Vararepresentanter:  

X 1. Bjørn Stevning Hole 0 2. Kari Orstad   X 3. Eva Lilly Schafferer 

0 4. Marit Pettersen Bauer     

 
 
Møteleder: Torbjørn Nordhaug  
Ordstyrer: Elly Bech Andersen  
Åpningsord: Cato Thunes.  Bevertning: Torbjørn Nordhaug 
Forfall: Kari Orstad, Marit Pettersen Bauer 
Gjester: Kl. 18.00 til ca. 18.45 Kjersti Haave Reknes.  
 
Saksliste ifølge innkalling                                                                                                    

Nr. Beskrivelse av sak Ansvar 

71/21 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 
Vedtak: 
Innkalling og saksliste godkjennes med følgende endringer:  
To saker har fått saksnummer 75/21.  
Saken: Møte med AU kirkelig fellesråd osv. skal ha saknummer 76/21. 
Ekstra sak: 77/21, Fullmakt til AU 
 

 

72/21 

 
Godkjenning av referater: 
A: Fra MR møte 16.11.21. 
B: Referat på sak 59/21 16.11.21. unntatt offentligheten, jfr. Offentleglova § 14, 
første ledd. 
 
Vedtak: 
Referat A Godkjennes. 
Referat B: Godkjennes. 
 

 

3/21 

(19/20) 

 

 
Økonomi. 
 
Vedlikehold menighetssenteret: 
Eiendomssjefen i Kirkelig Fellesråd har blitt bedt om å ta kontakt for vurdering av ev. 
bistand. Avtalt møte mandag 13.12.21. 
 
Taket er i dårlig stand. Tips: «Ta et tak»-aksjonen – sendes til Flemming. 
 
Flemming Sohn-Andersen kan orientere nærmere på et senere MR-møte. 
 
Økonomirapport pr 09.12.21. 
Driftsoverskudd i menigheten totalt er pr 08.12.2021 på 219 475,- inklusive tilskudd til 
prosjekt «Livets farger» (diakoni) og «koronatilskudd» (MR). 
 
På driftsregnskapet har 
Menighetsrådet pluss 145 519,-  
Senteret pluss             70 451,- 
Diakoni minus               4 176,-   

  
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
  
 
 
 
Elly/Bjørn 
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Konfirmant. pluss           8 576,- 
Musikk minus               11 730,- 
 
Forslag til budsjett for menigheten 2022 sendes ut før januar møtet. Vedtas med ev. 
endringer i møtet 18.01.22. 
 
De aktiviteter hvor det er behov for regulering av budsjettet for 2021 følger. 
 
Vedtak: 
Økonomirapporten tas til etterretning.   
Regulert budsjett for konfirmantarbeidet vedtas. 

 

 
 
 
4/21 
 
(21/20) 

 
Utsettes 
Utvalgsstruktur. 

 Trosopplæringsutvalg: 
Forslag til mandat for utvalget utarbeides og legges frem for menighetsrådet 
for gjennomgang og ev. vedtak. 

 

 Diakoniutvalg:  
Status for medlemmer av utvalget. Det mangler et medlem fra menigheten og 
et medlem av utvalget som er vara for representant fra torsdagstreff har 
trukket seg. 
 

 Gudstjeneste/kirkemusikkutvalg (GU/MU-utvalg):  
Forslag til mandat utsettes. 

 

 PR / informasjons- og omdømmeutvalg: 
Det mangler et medlem fra menigheten i utvalget. 

                

 Økonomiutvalg:  
            Medlemmer til utvalget. Menighetsrådet må oppnevne 2 medlemmer utenfor       
            menighetsrådet. Bjørn Hole tar imot forslag til kandidater og forespørrer disse.   
            Aktuelle kandidater bør få se mandatet samtidig med forespørsel. 
 

 
 
 
 
Kjersti 
 
 
 
Alle 
 
 
 
Cato 
 
 
Alle 
 
 
 
Alle     

 
 
6/21 
 
(25/20) 

 
 

 
Status for utbygging av kirken. 
Ønske om markering av at utbyggingen av kirken er ferdig og invitere pressen, evt. 
også SIF-spillere for å få PR. 
Utbyggingen er ferdig. Planlegge markering.  
Lena Hillestad utarbeider et forslag. 
 

 
 
 
Lena 

 
 
7/21 
(28/20) 

 
Utsettes 
Prosjekt «Ekte kjærlighet på Gulskogen» (Strømsgodset fotballklubb har 
samarbeid med Gulskogen og Rødskog skoler) 
 
Hvordan kommer vi videre og med hva? 
Cato Thunes vil ha et møte med samfunnskontakten i SIF 
 
Info 
Cato Thunes har vært til stede på arrangement. Det var veldig positivt. 
Hva gjør vi videre? 
 

 
 
 
Bjørn/ Cato 

8/21 
(36/20) 
 

 
Utsettes 
Festkomite? 
Hva ligger i begrepet og trenger vi festkomite? 
 
Forslag til vedtak 
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11/21 
 
(63/20) 

 

 
Diakon: 
Stillingsbeskrivelse for diakonimedarbeider er godkjent. 
Diakoniplan 
Det må nå utarbeides en lokal arbeidsplan ut fra stillingsbeskrivelsen. 
 
Info:  
Arbeidet med å utarbeide forslag til arbeidsplan har startet. Forelegges MR til info før 
den sendes kirkeverge for godkjenning. 
 
Det er ønsket av arbeidstaker at møtet venter til over nyttår. 
 

 
 
 
 
Torbjørn 
/Elly 

 
 
 
 
 
 
 
13/21 
 
(72/20) 

 

 
Utsettes  
 
Visjon for menigheten.  
Pr. nå: «Nær Kristus og nær livet» Hva kan vi tenke oss? Trenger vi ny? 
Behov for å diskutere ikke bare hvordan den skal formuleres, men hvordan den skal 
brukes, gjøres kjent, slik at folk forbinder den med kirken.  
Hva er kirken i 2020? Kirken er blitt usynlig.  
Kan vi finne en like god visjon, eller et like godt slagord som Strømsgodsets «ekte 
kjærlighet»? Kirken trenger et slagkraftig slagord som gir retning og viser 
Strømsgodset menighet som tydelig avsender. Cato Thunes sender noen forslag. 
 

 
 

 

 
16/21 
 
(86/20 
 
 
 
 
 
 
 

 
Regulering av soknegrenser i forbindelse med deling av Strømsø sokn. 
 
Infobrosjyre:  
Brosjyren er levert menigheten torsdag 02.12. Prisandelen for menigheten blir kr. 
6 500,-  
 
Distribusjon er en utfordring. Forskjellige muligheter ble diskutert, men man kom ikke 
frem til noen konklusjon. 
Det er rettet henvendelse til Tunsberg Bispedømme om mulighet for støtte til 
adressert post. Purret for svar igjen 11.12.21. 
Kom svar 13.12.21 med forslag om å søke på OVF midler. Søknadsfrist 10.01.22. 
 
Vedtak 16.11.2021:  
Avhengig av svar fra Tunsberg Bispedømme på spørsmålet om midler til adressert 
distribusjon av brosjyrer til blokker / boligbyggelag i sognet. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 

 
29/21 
 

Utsettes 
 
Beredskapsplan og brannvern 
 

 

 
 
 
32/21 
 

 
Utsettes 
Henvendelse fra Husstyret. 
Bidrag fra egne aktiviteter til drift av senteret? 
 

 

 
 
33/21 
 

 
Utsettes 
Promotering av Kirkelig Gravferdshjelp: 
 
Hva kan vi gjøre? 
 

 Lena Hillestad har sagt ja til å lage en liten promoteringsfilm. Det er foreslått 
på eiermøtet at de andre eiermenigheter også bruker denne.  

 MR-medlemmer og andre oppfordres til å like og dele Facebook-siden. 

 
 
 
 
 
 
Alle 
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44/21 
 
 

 
Gudstjenesteordning i Strømsgodset prestegjeld. 
Hvordan er det pr nå, hvordan vil vi ha det? Jf. lokal grunnordning for 
hovedgudstjenester. Forslag fra fungerende prost Berit Basmo Kvidaland vedlegges. 
 
Vedtak:  
Forslaget til gudstjenesteforordning i Strømsgodset sokn vedtas med følgende 
endringer:  
Det avholdes ikke gudstjeneste 2. juledag, 1. nyttårsdag, 2. påskedag, 2. pinsedag, 
17. mai, hvis den faller på en søndag. 
Gudstjeneste på søndag i romjulen opprettholdes. 
 

 
 
Cato 

 
48/21 

 
Tilskudd til konfirmantleir 2022 og deltakere på UBDM. 
 
Oppdatert informasjon. 22 konfirmanter. Representasjon på UBDM er usikkert. 

 
 
 
 
 
 

 
50/21 
 
 
 

 
Utsettes: 
 
Arbeidsplan for trosopplærer/menighetspedagog. 
Trosopplærer har ikke noen arbeidsplan for de 80% av stillingen som er i 
Strømsgodset. 
 
Info: Første møte vedr arbeidsplan avholdt 07.10.21. 
 
Vedtak 24.08.21 
Det utarbeides forslag til arbeidsplan i samarbeide med trosopplærer. Planen 
forelegges menighetsrådet før den sendes Kirkevergen for godkjenning. 
 
Vedtak 21.09.21: Flere forslag fra MR:  
Trosopplærer kan bistå Kristoffer i konfirmasjonsopplæringen. Viktig å satse på denne 
ungdomsgruppa som allerede er i kontakt med menigheten. 
Kan gi mulighet for ledertrening på sikt. 
Styrke skole / kirkesamarbeidet. Sognet vil bli større – kan etter hvert ta kontakt med 
flere skoler og miljøer, for eksempel Danvik folkehøyskole, Danvik barneskole, 
Drammen videregående, Akademiet, Ekte kjærlighet på Gulskogen m.fl.  
Menigheten har gamingrom og kan huse e-sport-miljø, evt. samarbeid med studenter 
ved USN, lære mer og bygge kompetanse i en ungdomsgruppe 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Torbjørn/ 
Elly 

 
52/21 
 

 
Oppslagstavle på kirken 
Tavlen har sett sine beste dager og pynter ikke på den nymalte kirken. Bør vi anskaffe 
en ny og kanskje større? 
Kirketjener har malt rammen på den vi har. Han foreslår vi beholder den og anskaffer 
en tavle til som settes på tilbygget ut mot Sundhauggate. 
 
I tillegg til oppslagstavle(r) på kirken må det settes opp to på senteret: en ved 
kontordøren og en ved døren nede – ved inngangen til Storstua. Dette pga. at glasset 
i dørene etter hvert vil bli sterkt preget av tapen som brukes.  
 
Vedtak 19.10.21.: 
Det rettes henvendelse til husstyret som bes se på hvilken type oppslagstavle som vil 
passe på Annekset. De bes samtidig se på hvilke muligheter det er i forbindelse med 
tavle til kirken. Enten en stor eller en mer i tillegg til den vi har.  
 
Kirken: Ved valg av en tavle med plass til 9 A4 ark i tillegg til den nåværende vil det 
bli plass til total 18 A4 ark på kirken. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Torbjørn/ 
Husstyret 
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Vedtak: 
Til annekset bestilles to tavler type B med plass til 9 A4 ark. Pris pr stk. uten mva. 
4760,- 
Kirken: Tavlen som pr nå sitter på tårnfoten beholdes.   
Det bestilles 1 stk. tavle type B med plass til 9 A4 ark. Pris som over.  
Det kommer frakt i tillegg. 
Den nye tavlen settes på nybygget til venstre for inngangen. 
 

 
 
58/21 

 
Utsettes. 
Kirkevert/klokker: 
 
Liste for første halvår 2022 sendt ut via mail. 
Hva med kirkeverter? Bør vi prøve å få det på plass igjen i hvert fall på noen kanskje 
spesielle gudstjenester, høytider? 
Friluftsgudstjeneste Gulskogen Gård 12.06?? 

 

 
 
59/21 
 

 
Sak unntatt offentligheten, jfr. Offentleglova § 14, første ledd. 
Ikke noe nytt. 

 
Torbjørn 

 
62/21 
 

 
Julemarked 20.11.21. 
Total inntekt så langt 40 889,- Utgifter 3 812,- 
 
Det er fortsatt planer om nettauksjon på beltestakken Eva Schafferer har tilbudt oss å 
sy. 
 
 

 
 
 
 
Malin m. fl. 

 
63/21 
 

 
Tanker om fremtidige barne- og ungdomsaktiviteter v/ Kjersti Haave Reknes og 
Kristoffer Schmidt. 
Kjersti Haave Reknes presenterte via Teams. Kristoffer Schmidt ble forhindret i å 
delta. 
Se vedlegg.  
 
Det er ønske om å starte opp med superonsdag 26.01.22. og deretter annen hver 
onsdag (lik uke). 
Økonomien i prosjektet drøftes med representant fra økonomiutvalget. 
 
Innspill:  

- Hvordan nå enda flere? Kan markedsføres gjennom ulike kanaler: e-post, 
annonser, Knutepunkt Strømsø. 

- Spørsmål rundt det praktiske: Hvem skal rydde? Passe på at det ikke blir for 
mye arbeid på noen få frivillige. 

- Er det gjort nok for å nå de unge?  
Utfordring:  

- Storstua er opptatt fra kl. 18.30. Humlekoret har en kontrakt med menigheten 
om å benytte storstua til øvingslokaler. Husstyret kan ved behov prøve å 
forskyve starttidspunktet. Peisestua er utleid onsdag ulik uke.  

 
Vedtak 
MR stiller seg positive til prosjektet. Men vi ber om at man ser på løsninger for å 
organisere kvelden slik at vi slipper å si opp eksisterende leieavtale. 
 

 

 
68/21 

 
Årsrapporter og regnskap. 
Frist for vedtak budsjett 2022: uke 4 
Frist for innlevering av bilag: uke 4 
Frist for innlevering av årsrapport: uke 6 

 
 
Torbjørn 
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Frist for vedtak årsregnskap, årsrapport, årsdisposisjoner for 2021: uke 11 2022. 
 
MR oppfordrer til mer kortfattet og mer fortellende form på årsrapportene. 
 

 
69/21 
 

Medarbeiderfest 2022. 
Festen blir 16.03.22 

 

 
 
70/21 
 

 
 
Offerliste for kirkeåret 2021/2022, første halvår. 
Liste legges frem for godkjenning. 
AU har godkjent følgende ofringer 28.11.21. BUA 
                                                       05.12.21: Buskerud Søndagsskole krets 
                                                       12.12.21: KFUK/M Buskerud 
Vedtak: 
Listen med fordeling av ofringer første halvår for kirkeåret 2021/2022 godkjennes. 
 

 

 
 
73/21 
 
 

 
Konstituering for 2022. 
Hvert år skal det innen utgangen av året velges leder og nestleder for neste 
kalenderår. Nåværende leder og nestleder er villig til gjenvalg. 
 
Vedtak: 
Som leder for 2022 velges: Torbjørn Nordhaug 
Som nestleder for 2022 velges: Elly Bech Andersen 
 

 

 
74/21 
 

 
Utsettes 
 
Virksomhetsplan. 
 

 
 
 
Torbjørn 
 

 
75/21 
 

Utsettes. 
 
Utleiepriser for kirkene i Drammen Kirkelig Fellesråd. 
Avventer ny behandling i Drammen Kirkelig Fellesråd. 
 

 

 
 
76/21 
 

Møte AU Kirkelig Fellesråd og AU Strømsgodset. 
 
Forslag til dato fra FR er 31.01.2022 kl. 18.00–20.00. 

 

77/21 

Fullmakt til AU: 
For å lette arbeidet foreslås det at AU frem til første ordinære menighetsrådsmøte i 
høstsemesteret 2022 får fullmakt slik: 
 
Vedtak 
Menighetsrådet gir AU fullmakt til å fatte vedtak i saker som må avgjøres i tiden 
mellom de ordinære menighetsrådsmøtene. Menighetsrådet holdes løpende orientert 
og det fremlegges referat på vedtakene på det første ordinære møtet. 
 

 

 

 
Orienteringssaker. Korte innlegg. 
 

 Informasjon fra Fellesrådet:  
Kirkenes utleiepriser er regulert. Prisene er satt ned. Leie av Strømsgodset 
kirke er nå kr. 5000,- Fortsatt 9 000,- for Bragernes i vinterhalvåret. 
 
Elly Bech Andersen er valgt som nestleder i Fellesrådet. 
    

 Informasjon fra Husstyret: Nytt rengjøringsfirma. Se vedlegg.  
 

 
 
 
Elly 
 
 
 
 
 
Kåre/Kari 
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 Informasjon fra diakoniutvalget: Ingen ny info. 
 

 Informasjon fra Informasjons- og omdømmeutvalg: Ingen ny info. 
 

 Fra staben 5/2 min. Hva skjer? / Hva holder vi på med: Staben er preget 
av situasjonen med nedstengning og avlysningen av konfirmasjonssamling og 
lysmesse. Diskusjon om hvordan julegudstjenestene skal organiseres med 
antallsbegrensninger. Det blir to gudstjenester på julaften: 14.30 og 16.00. 
Ingen påmelding, men «førstemann til mølla».  

 Status Strømsgodset kirke/kapell: Ingen ny info. 
 

 «Alle med»-møte på Union 24.11.21. arrangert av Knutepunkt Strømsø: 
Kjersti Reknes deltok. 

 

 Neste møter: Neste AU-møte blir 04.01.22. Neste menighetsrådsmøte er  
18.01.22. 

 

Marit. 
 
Lena 
 
Cato 
 
 
 
 
Elly 
 
 

 

 
Eventuelt: 
 
18.01.22. Åpningsord: Cato Thunes  Bevertning: Eva Schafferer  
 

 

 
Vedlegg:  
Ofringer første halvår kirkeåret 21/22 
Superonsdag i Strømsgodset 
Forslag til gudstjenesteforordning i Strømsgodset sokn 
Referat fra husstyret 
  
                 


